
 

 

Dagsorden Dato:  06.06.2019 Tid:  16-18 Sted:  Madkundskab 

Emne: Skolebestyrelsesmøde Mødedeltagere:  Hanne, Johnny, Christina, Gitte, Birte, Lisa, Nicoline, Louise, Sunnfrid og 
Anders 
Afbud:  
Referent: Anders 

Formål med mødet: Bestyrelsesmøde Forbered: 

Anvendelse af mødets resultat:  Opgave:  
 

 

1 Emne Formål med punktet 
(- hvad skal vi udrette?) 

Proces 
(hvordan behandler vi emnet) Tid Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

2 Dagsorden At godkende dagsorden. Punkter 
til evt. 

Ændring og godkendelse 2 min. Ingen bemærkninger 

3 Elevråd   20 min Boden: har givet et lille overskud. har købt 
fodbolde og rundboldsæt til alle klasser. 
Elevrådet klarer alting selv. De store hjælper 
de små. 
OL-dag. Det var VARMT…. og en god dag. 
Ingen konflikter, få uheld. Alt klappede. 
Bestyrelsen: Får eleverne set nok til de andre 
elever fra de tre andre skoler op til overgangen 
til SIM? Kort drøftelse. 
Drengene kunne godt tænke sig at kontakt 
bliver flytte inden for døren på toilet i 
omklædning. 



 

4 Skole og forældre Orientering om årsmøde - se 
bilag 

 15 min Årsmøde. På mødet efter sommerferien tages 
der stilling til om der skal en eller to 
repræsentanter til årsmøde. 
Hanne har meldt, hun gerne vil afsted. 

5 Økonomi.  Et fremadrettet syn på skolens 
økonomi.  

Orientering om budget fremad 
 

10 min Orientering. 

6 AULA Orientering af bestyrelsen om 
status på AULA 

 20 min Orientering om det nye Aula. Forældrecafè 
bliver arrangeret i august. 

7 Princip for 
klassedannelse 

Evaluering af årets 
klassedannelse 

 20 min Orientering om processen. Fødeskolerne laver 
grupper af 4-5 elever som blandes med de 
andre skoler. 
Louise/Johnny(forældre perspektiv) det skal 
nok gå. Kunne det være en ide, at eleverne 
bliver hørt ift. hvem de gerne vil i klasse med? 
Drøftelse af om det er den rigtige model med 
besøg/kontakt til de andre fødeskoler.  
Sunnfrid spørger sin klasse, hvad de forventer 
og erfare..  

8 Multihal Orientering af  bestyrelsen hvor 
vi er i processen samt 
plantegning over multihallen 

 20 min Orientering om aktuelle planer. Multihal 
forventes færdig skolestart 2020 

9 Evt. Skole og forældre - blad tilsendes 
alle + 1 til skolen 
 

 5 min Kort om personale. 
Christina søger orlov dec til påske. 
Louise træder ud af bestyrelsen. Søn stopper 
på skolen. 
Skole/forældre blad modtages ikke af alle. 
AH undersøger ift. tidligere formand om hun 
træder ind i bestyrelsen igen. 
Tanja vil gerne give en gave til lærerne. 
GH køber en gave til Nicoline. 
AH laver indkaldelse til første møde ultimo 
august. 



 

 

 


